
RO.0012.2.8.2021          

Protokół Nr 29/2021 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          
i Transportu w dniu 25 października 2021 r. 

 

   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane 
przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym 
porządkiem posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 830 i trwało do godz. 914, w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 
                                                                                                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – dziewięciu– obecnych sześciu: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 
2. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
3. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 
4. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 
5. Grażyna Płonowska  Członek Komisji 
6. Franciszek Rułka   Członek Komisji 

 
Radni nieobecni:  

1. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
2. Franciszek Bolesta   Członek Komisji 
3. Marek Kadłubowski   Członek Komisji 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta 
3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 
4. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 
5. Anna Bachurek   Kierownik GOPS 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Posiedzeniu Komisji RGOBiT przewodniczył Pan Marek Brzozowski 
Przewodniczący  Komisji, który otworzył posiedzenie powitał przybyłych członków Komisji 
oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym 
prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, opinii itp.  
 
Ad. 2 Przewodniczący odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków Komisji  

o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków poddał pod 
głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja w głosowaniu 
jawnym głosami 6 –„za”, „przeciw” -0, „wstrzymujących” -0 porządek posiedzenia przyjęła                 
jednogłośnie. 



 
Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady XXIII sesji Rady Gminy Brańsk: 
(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy Zarządzeniu Nr 278/2021 Wójta Gminy 
Brańsk z dnia 25 października 2021r. w sprawie przygotowania projektów uchwał pod 
obrady XXIII sesji Rady Gminy Brańsk): 
 

1) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brańsk – uzasadnienie do 
projektu uchwały przedstawiła Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta. 

 
   Wójt Gminy poinformował, że przy uzgadnianiu projektów przyłączy wodociągowych 
należy uwzględniać zamontowanie zaworów zwrotnych lub zaworów zwrotnych 
antyskażeniowych, aby nie było sytuacji zanieczyszczania wody w sieci wodociągowej. 
 
   Wobec braku pytań Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Brańsk: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 6 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

2) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku – uzasadnienie do projektu 

uchwały przedstawiła Pani Anna Bachurek Kierownik GOPS. 
 
Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 
   Wobec braku dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 6 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

3) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania – uzasadnienie do projektu 

uchwały przedstawiła Pani Anna Bachurek Kierownik GOPS. 
 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

   Wobec braku dyskusji Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania: 
Komisja RGOBiT w obecności 6 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

4) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021r. wraz                                   

z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy.  
 
Podczas omawiania zmniejszenia wydatków na  pomoc finansową dla Powiatu 



Bielskiego, w tym na drogę Oleksin-Widźgowo, radny Pan Witold Sierocki skierował 
pytanie do Wójta Gminy, czy aktualne jest wykonanie tej drogi?  

 

   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że sprawa jest nadal aktualna, tylko na wniosek 
Powiatu dofinansowanie nastąpi w przyszłym roku, ze względu na przedłużającą się 
procedurę wyłonienia wykonawcy na opracowanie dokumentacji. 
 
   Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2021r.: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 6 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

5) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2021-2026 -  przedstawiła Pani Skarbnik. Poinformowała, że zmiany WPF 

dotyczą zmian, które zostały ujęte w uchwale zmiany w budżecie oraz w wykazie 
przedsięwzięć dodano projekt - budowa aktywnego przejścia dla pieszych             
systemem oświetlenia w drodze gminnej nr 108227B położonej w miejscowości 
Domanowo - zadanie realizowane będzie w 2022r., kwota planowanych wydatków 
90 000,-zł,-zł.(dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg - 
72 000,-zł. udział własny 18 000,-zł).  

 
   Przewodniczący Komisji RGOBiT zapytał, czy wykonanie sygnalizacji świetlnej 
związane jest z wyjazdem straży? 
 
   Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że dotyczy przejścia dla pieszych przy Szkole 
Podstawowej.  
Następnie Wójt dodał, że w Chojewie radny również postulował wybudowanie przejścia 
dla pieszych koło szkoły, ale Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Bielsku podlaskim 
wyjaśnił, że tam należałoby również przebudować krzyżówkę, co kosztowałoby                 
ok. 600tys. zł. Gmina wówczas musiałaby dołożyć 50% czyli 300tys.zł. na co Wójt nie 
wyraża zgody, bo to nie ma sensu. 
 
   Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2026: 

 
   Komisja RGOBiT w obecności 6 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:          
„za” -6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
   Po analizie wszystkich projektów uchwał Komisja RGOBiT wydała pozytywną Opinię               
Nr 38/2021 w sprawie projektów uchwał pod obrady XXIII sesji Rady Gminy Brańsk. 
(Opinia stanowi  załącznik do oryginału protokołu). 
 
Ad. 5 Sprawy bieżące i wolne wnioski: 
 

 ustalono, że sesja Rady Gminy odbędzie się 3 listopada 2021r. o godzinie 9:00      
w GOUK w Kalnicy; 



 inspektor Biura Rady Gminy poinformowała, że do Wójta i Rady Gminy wpłynęło 
pismo Ochotniczej Straty Pożarnej w Szmurłach o utwardzenie terenu przed 
budynkiem Remizy Strażackiej. 
 

   W odpowiedzi na pismo Wójt Gminy Brańsk poinformował, że utwardzenie terenu 
przy Remizie zostanie wykonane, ale z betonu nie z kostki, bo byłby to duży wydatek.   
W tej sprawie Wójt już przeprowadził rozmowę z Komendantem, będzie rozmawiał 
jeszcze z Prezesem   i jakieś ustalenia zostaną podjęte. 
 

 Wójt Gminy poinformował, że zakończono zaplanowaną na ten rok budowę dróg 
betonowych – 4km, zadowolenie społeczne jest, w Szmurłach na koloniach 
również zostało polane betonem, obecnie trwają prace nad wykupieniem jednej 
działki ok. 500m2, aby było można wyjechać do drogi powiatowej (do tej pory 
jeżdżono przez prywatną posesję). 
 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Brzozowski zapytał o koszt wykupu działki? 
 
Wójt Gminy poinformował, że ok 15 tys. zł, plus koszty podziału i Aktu Notarialnego,          
co daje kwotę ok. 20 tys. zł. 
 

 Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta poinformowała, że do 8 listopada 2021r. 
można składać wnioski o dotację na kolejne przejście dla pieszych, ale tylko na 
drodze gminnej, zwróciła się więc do radnych o wskazanie takiego miejsca, gdzie 
jest niebezpiecznie. 
 

   Przewodniczący Komisji Pan Marek Brzozowski wyraził pogląd, że są to kolejne 
nietrafione nabory wniosków, bardziej te środki przydałyby się na wsparcie 
poważniejszych inwestycji gminnych.  
 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o prowadzonej zbiórce na rzecz 
ucznia, potrzebującego pomocy oraz o możliwości wsparcia pieniężnego                 
po najbliższej sesji. 
 

  Wójt Gminy poinformował, że na cel zbiórki, Klub Hodowców Gołębi wystawi gołębie na 
aukcję. 
 
   Kierownik GOPS zaapelowała o udostępnienie wózka, aby ucznia nie trzeba było nosić 
w szkole, natomiast wniosek do NFZ na wózek do domu, został już złożony przez rodzica.  
 
Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 914 
zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/Alina Adamczyk 

                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                

                                                                                           /-/Marek Brzozowski 


